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Kabinetsgebouwen  -  Toegankelijkheid voor personen met een beperkte mobiliteit (2)

In antwoord op mijn schriftelijke vraag nr.693 van 29 april 2015 deelde de minister mee 
dat een screening op toegankelijkheid was uitgevoerd op zes van de acht 
kabinetsgebouwen van de Vlaamse overheid: Arenberg, Koolstraat 35, Martelaarsplein 
19, Conscience, Ferraris en Ellips. Het rapport van de screening van het Ellipsgebouw is 
momenteel nog in opmaak, zo liet de minister verstaan.

1. Wordt er nog een screening gepland voor de twee ontbrekende gebouwen? Zo ja, 
wanneer? Zo neen, waarom niet?

2. Wanneer wordt het rapport van het Ellipsgebouw verwacht? 

3. In welke concrete investeringen en aanpassingen wordt de komende beleidsperiode 
nog voorzien voor de toegankelijkheid van de vermelde gebouwen?
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1. Het Phoenixgebouw wordt niet gescreend omdat het gebouw in 2017 in het kader van 
de verhuis naar het nieuwe VAC Brussel verlaten wordt. 
Martelaarplein 7 staat op de lijst van te screenen gebouwen. De screening zal 
gebeuren in 2016.

2. Het rapport van de screening van het Ellipsgebouw wordt in oktober verwacht.

3. Eenvoudige maatregelen, met geringe budgettaire impact, worden doorlopend 
opgenomen. Tegen het einde van deze regeerperiode zullen deze allen gerealiseerd 
zijn. Structurele en complexere ingrepen worden zo maximaal mogelijk meegenomen 
in geplande werkzaamheden aan gebouwen. Ook hiervoor geldt dat deze tijdens deze 
regeerperiode worden opgenomen, voor zover gepland en binnen de budgettaire 
mogelijkheden. 


